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ÅRSMELDING ELVERUM ARBEIDERPARTI 2016 
 

 
Partikamerater: 
 
Nok et politisk arbeidsår er bak oss. Året 
har vært preget av mye arbeid rundt 
overordnet vegsystem. Elverum 
Arbeiderparti har brukt mye tid på 
vegsaken. Det har vært tema på flere 
medlemsmøter. Vi har hatt besøk fra 
kommunens egne planleggere og 
prosjektansvarlig fra Statens Vegvesen. I 
tillegg har vi hatt et stort tverrpolitisk 
folkemøte til støtte for vegalternativ 2 (bru 
mellom Glomdalsmuseet og Elvis) sammen 
med Fremskrittspartiet og Venstre som var 
enige med oss i den saken. Elverum 
Arbeiderparti bestemte allerede i april at 
alternativ 0+ og omkjøringsveg ikke ville 
løse utfordringene. Elverum Arbeiderparti 
la vekt på tidligere vedtak som sa at 
vegsystemet både skulle skape flyt i 
trafikken og åpne Leiret ned mot Glomma. 
Både + og omkjøringsveg vil videreføre 
mye trafikk der dagens riksveg2/Solørveien 
går og dermed danne en barriere ned mot 
Glomma. Før endelig vedtak i 
kommunestyret valgte medlemmene til 
Elverum Arbeiderparti enstemmig 
alternativ 2. Vi jobbet hardt for dette 
alternativet og fikk mange støtte-
erklæringer. Men i kommunestyret tapte vi 
avstemningen med 17 mot 18 stemmer. Vi 
har imidlertid fått tilbakemeldinger fra 
både kommuneadministrasjonen, Statens 
vegvesen og mange Elverumsinger for god 
prosess og god politisk jobbing. En 
meningsmåling i Østlendingen viste også at 
vi hadde 70% av elverumsingene med oss, 
men dessverre ikke 
kommunestyreflertallet. Statens vegvesen 
sier at de ikke vil prioritere penger til veg i 
Elverum slik løsningen ble, men de er klare 
for alternativ 2 når kommunestyret er klar 
for det. Vi får håpe det skjer etter neste 
kommunevalg. 

 
Det gir oss alltid en ekstra motivasjon når vi 
får besøk fra sentrale Arbeiderparti-
politikere. 
Jonas Gahr Støre stoppet og møtte oss på 
veg til Birkebeinerrennet og vi hadde 
nesten fullsatt festsal i Rådhuset når Trond 
Giske innledet på vårt skolepolitiske møte. 
Dette var gode møter som motiverer 
grasrota i partiet. 
 
Elverum Arbeiderparti har alltid 
utfordringer både politisk og 
organisatoriske. Vi skal bli enda bedre. Vi 
er med i Hedmark Arbeiderparti sitt 
prosjekt Bastioner Består. Målet er en 
sterkere organisasjon og valgseier i 2019. 
Som leder ser jeg fram til det videre 
arbeidet til Bastioner Består. 
 
2017 blir et år som preges av valgkamp og 
stortingsvalg. I år skal vi igjen i regjering. 
Styret har allerede vedtatt skissen til årets 
valgkamp. Her skal det mobiliseres. Jeg sier 
til alle medlemmene i Elverum 
Arbeiderparti det samme som er vår 
valgkampslagord i år: 
 

 
 

ALLE SKAL MED! 
 

Slutt opp om sosialdemokratiet, 
Arbeiderpartiet – kom på våre 
arrangementer og bli en god 

valgkampmedarbeider. 
 

Kameratslig hilsen 
Jørn Øversveen 

Leder, Elverum Arbeiderparti 
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Partistyret har etter årsmøtet bestått av:  

Leder:           Jørn Øversveen, Leiret 

Nestleder:     Margrethe Skjærbæk Østre  

Sekretær:      Bodil Nordhagen, Leiret  

Kasserer:  Aud Jorid Warmdal, Leiret          

Studieleder: Ingebrigt Henningsen, Østre 

Styremedl.: Magnus Stenseth, Østre 

Styremedl:    Terje Uthus, Østre 

Styremedl.: Tor Kristian Godlien, Søndre 

Styremedl:    Anne Grete Berget, Leiret       

AUF:   

1. vara: Jan Gunnar Olbergsveen,  

                     Leiret 

2. vara: Ingvild Skirbekk Sagmoen,    

Leiret 

3. vara:         Jon-Inge Hagebakken, Søndre 

 

I tillegg tiltrer en representant for AUF med 

fulle rettigheter. Gruppeleder Ingvar 

Midthun tiltrer styret med tale- og 

forslagsrett. 

 

Studieutvalg:  

Leder  Ingebrigt Henningsen, Østre 

Medlemmer:  

Studieleder Leiret Arbeiderlag, Kari Tyseng 

Studieleder Østre Elverum Arbeiderlag 

Studieleder Søndre Elverum Arbeiderlag 

Representant fra AUF 

Bjørn Jarle Røberg- Larsen 

Terje Uthus 

Materialforvalter:  

Anne Grete Berget og Bjørn Roar Løvberg. 

 

Revisorer:   Gunnar Lindbakken, gjenvalg 

 Hanna Hanstad, gjenvalg 

vara:  Per Ove Væråmoen, gjenvalg 

 Per Erik Skaugrud, ny 

 

Kvinnekontakt: Margrethe Skjærbekk  

 

Representanter:  

Hedmark APs representantskap:   

Jørn Øversveen, Ingvar Midthun,  

Lillan Skjærvik og Bodil Nordhagen 

1. vara Tor Kristian Godlien,  

2.vara Aud Jorid Warmdal,  

3.vara Magnus Stenseth,  

4.vara Anne Grete Berget 

  

Arbeiderbevegelsens arkiv: 

Rolv Skirbekk, 

vara: styrets nestleder Margrethe 

Skjærbekk. 

Terje Lund er nestleder i 

Arbeiderbevegelsens Arkiv  

Hamar Media: 

Representant: leder Jørn Øversveen 

Rådgiver: Magnus Stenseth.  

Vara: Styret utpeker vara ved behov 

Seniorutvalg:  

Siri Austeng, leder 

Bodil Nordhagen, sekretær 

Rolv Skirbekk 

Gerd Nordseth   

Eva Hanstad  

Johan Stenhammer 

Mary Charlotte Stenhammer 

Vidar Sætereie 

Bjørn Berg 

Valgkomité:  
Leder: Bjørn Jarle Røberg-Larsen,  

Leiret 

Kari Tyseng, Leiret 

Pål Sundt Finstad, Østre 

Inger Johanne Norr, Søndre 

AUF : Anndrine Lund 

  

POLITISK VIRKSOMHET 
KOMMUNESTYREGRUPPE ETTER 

KOMMUNEVALGET 2015: 

Ingvar Midthun, Lillian Skjærvik, Tor 

Kristian Godlien, Bente Aaland, Bodil 

Nordhagen, Jørn Øversveen, Magnus 

Stenseth, Margrethe Skjærbæk, Bjørn Jarle 

Rødberg-Larsen, Terje Uthus, Pål Sundt 

Finstad, Stine Heyerdal Sveen, Terje Lund, 

Knut Solberg. (vara: Gunnhild Berteig, 

Anne Grete Berget, Kaja Haugseth, Anne 

Grethe Silihagen, Anne Engen Hornmoen 

 

Gruppeleder er Ingvar Midthun. 

Torbjørn Bekkevold er leder i 

kontrollutvalget.   

VÅR FORMANNSKAPSGRUPPE består 

av følgende personer:  

Gruppeleder Ingvar Midthun, Jørn 

Øversveen og Lillian Skjærvik. Vara: Tor 

Kristian Godlien, Magnus Stenseth og 

Bente Aaland. 
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Rapport fra kommunestyre- og 

formannskapsgruppa 2016: 
Kommunestyregruppa er innkalt til 12 

kommunestyremøter med gruppemøter i 

forkant, inkludert den årlige 

budsjettkonferansen i juni. 

Formannskapsgruppa er innkalt til 23 

formannskapsmøter med gruppemøter i 

forkant.  

Formannskapet og tillitsvalgte har hatt flere 

samarbeidsmøter i administrasjonsutvalget.  

Formannskapet har hatt flere 

generalforsamlinger, eiermøter og 

orienteringer før ordinære saklister. I tillegg 

er det holdt en rekke politiske komitemøter 

og partimøter/arrangementer. 

Våre representanter har også deltatt på 

folkevalgtopplæring i regi av Kommunenes 

Sentralforbund.   

Kommunestyregruppa er preget av godt 

samarbeid, godt oppmøte og bred 

involvering i diskusjoner rundt politiske 

saker. Mange deltar aktivt fra 

kommunestyrets talerstol. Mange av våre 

forslag og innlegg blir ikke referert i avisa, 

men dette løses ved at flere skriver 

leserinnlegg om aktuelle saker. 

 

Noen aktuelle saker:  

En av årets største saker har vært 

forarbeidet og den politiske behandlingen 

av Overordnet vegsystem for Elverum. 

Statens Vegvesen, kommunens 

fagavdeling/innleide konsulenter, alle 

politiske partier og andre miljøer i Elverum 

har vært med i «Plansmier» og åpne 

temamøter. I kommunestyremøtet 

14.november ble det med 18 mot 17 

stemmer vedtatt at «null-løsning», som 

innebærer at dagens vegsystem videreføres. 

Dette er en stor skuffelse for 

Arbeiderpartiet, som ledet an i en allianse 

med Venstrer og FrP for at alternativ 2 med 

ny bru skulle bli vedtatt. Det ville ha bidratt 

til bedre byutvikling for bedre 

framkommelighet for gående og syklende. 

Det ville ha bidratt til mindre køkjøring, og 

til bedre beredskap ved framtidig flom. 

Statens Vegvesen stiller seg uforstående til 

vedtaket, men respekterer avgjørelsen og lar 

vegsaken ligge til den fremmes igjen fra det 

politiske miljøet i Elverum. 

I budsjettdebatten i desember var det så små 

endringer fra de borgerlige som skilte våre 

forslag, med unntak av Arbeiderpartiets 

forslag om prosjektering og planlegging av 

byggestart av ny svømmehall med 

varmtvannsbasseng. Gruppeleder tok derfor 

initiativ til en samling om et felles 

budsjettforslag, som ble enstemmig vedtatt 

av kommunestyret etter en runde med 

avklaringer mellom ordfører og 

gruppeledere. Størstedelen av vårt 

budsjettforslag ble med i fellesforslaget. 

 

Dette er et utvalg av andre saker som er 

behandlet i kommunestyret og 

formannskapet: 

 Behandling av Innlandsutvalgets 

rapport. 

 Rehabilitering av Hanstad skole, 

bruk av modulbygg. 

 Utbygging av Jotunhaugen og 

bygging av nytt Helsehus. 

 Tilstandsrapport, grunnskolen 2015-

2016 

 Kommunereform, nei til sammen-

slåing med andre kommuner. 

 Planstrategi 2016-2019 

 Sluttrapport, TAK på eget liv, 

boligsosialt utviklingsprogram 

 Investering med EON og Høgskolen 

i Virtual Reality/VR i 

høgskolestudier. 

 Strategisk plan for Helse og 

omsorgsarbeidet 2016-2020 

 Arbeidsgiverstrategi for Elverum 

kommune/oppfølging av 

sjukefravær. 

 Retaksering/nye satser for 

eiendomsskatt. 

 Årsbudsjett 2017 og Handlings- og 

økonomiplan 2017-2020 

 Handlingsplan for idrett og nærmiljø 

2017-2020. 

 Utredning av større barnehager i 

sentrum. 

Elverum, januar 2017  

– gruppeleder Ingvar Midthun 



5 

 

MØTEVIRKSOMHET 

 

Årsmøte 

Dette ble holdt på Norvang i Hernes 

25.01.2016 med møtestart kl. 18.00 og 

møteslutt kl. 21.00. Antall frammøtte ved 

møtestart var 26 og 27 fra behandling av 

sak 6.  

Media var representert ved Østlendingen. 

Årsmøtegjest, LO-distriktssekretær, Odd 

Erik Kokkin, var blitt forhindret fra å møte 

og sak 3, Politisk debatt, måtte derfor utgå. 

Årsmøtet startet deretter med allsang, 

Frihetens forpost. Partikamerater som var 

gått bort i 2015, ble minnet med 1 minutts 

stillhet. 

I tillegg til de vanlige årsmøtesakene, 

behandlet årsmøtet 10 innkomne forslag. 

Leder Jørn Øversveen takket og overrakte 

blomster til Bente Irene Aaland, Pål Sundt 

Finstad, Bodil Nordhagen, Bjørn Jarle 

Røberg-Larsen og Anne Grethe Silihagen. 

Videre rettet Øversveen en takk til Knut 

Storberget, Per-Gunnar Sveen, Ingvar 

Midthun og Aud Jorid Warmdal. 

 

Styremøter 

Det er avholdt 14 ordinære styremøter i 

2016. Noen av styremøtene har vært 

sammen med kommunestyregruppa. 

I tillegg har vi i 2016 hatt styremøter den 

siste timen før medlemsmøter. Flere viktige 

saker har blitt behandlet og presentert for 

medlemsmøtet. Mer om dette under 

medlemsmøter.  

En viktig sak styret har arbeidet med i 2016 

er flytting av partikontoret tilbake til 

Gråberg. Leiekontrakt med Gråberg SA er 

undertegnet med virkning fra 01.12.16. 

Innflytting skjedde fra 19.11.16. 

 

Medlemsmøter  

Det har vært avholdt 10 medlemsmøter i 

2016. Det er alltid blitt gjennomført 

medlemsmøte før kommunestyremøter. 

Flere viktige saker er blitt behandlet. Noen 

av dem er: 

Overordnet vegsystem for Elverum har vært 

et gjentakende tema i hele 2016. Elverum 

Arbeiderparti uttalte at det verste som 

kunne skje er at ingenting skjer og valgte 

alternativ 2 med bru mellom Glomdals-

museet og Elvis. Kommunestyret med 18-

17 flertall valgte alternativ 0+, så nå skjer 

ingenting. 

I tillegg har medlemsmøter handlet om 

økonomiplan og hva vi vil med kommunen 

de neste årene.  

I 2016 har Elverum Arbeiderparti hatt 

besøk av flere av kommunens sektorsjefer 

som har orientert om sin sektor og deres 

utfordringer. Dette har vært nyttig og 

bidradd til å gi medlemmene bedre 

grunnlag til å være med på å utforme 

politikken for framtidas Elverum. 

 

To møter har vi hatt ekstra god oppslutning 

om. Det første var skole- og barnehage-

møtet med Trond Giske som innleder. Her 

var det i tillegg fler lokale representanter 

som hadde korte innlegg, deriblant 

Fagforbundet. I tillegg hadde vi et tverr-

politisk møte om vegsaken der vi var 

hovedarrangør, men også Fremskrittspartiet 

og Venstre deltok. Begge disse møtene var i 

Rådhusets festsal og hadde oppmøte på om 

lag 100 personer. 

Alle medlemsmøter i Elverum 

Arbeiderparti er åpne, dvs. at også ikke-

medlemmer er velkommen til å være 

tilstede på møtene, med mindre noe annet 

blir bestemt under møtene. Pressen inviteres 

til møtene. 

 

Medlemsmøtene er det høyeste organet i 

Elverum Arbeiderparti mellom årsmøtene, 

og vedtak som gjøres på medlemsmøtene er 

bindende for Elverum Arbeiderpartis 

kommunestyregruppe, hvis ikke noe annet 

blir vedtatt av medlemsmøtet. 

 

Det ble blitt sendt ut e-post med årsplan i 

begynnelsen av året til alle medlemmer, 

med oversikt over de planlagte aktivitetene 

i Elverum Ap. Videre har informasjon om 

aktivitetene blitt publisert på Elverum Aps 

internettsider 

www.elverum.arbeiderparti.no  

og Facebook. Forut for alle medlemsmøter 

har partiledelsen sendt ut påminnelse om 

http://www.elverum.arbeiderparti.no/
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møtetidspunkt, møtested og sakliste til alle 

medlemmer som har registrert e-postadresse 

hos Elverum Ap. Det har også vært vanlig å 

sende ut SMS til alle medlemmer med 

registrert mobiltelefon. Noen møter har 

også hatt redaksjonell omtale i lokale 

medier både før og etter møtet. For 2017 er 

det allerede sendt e-post om møteplan for 

hele kalenderåret. I tillegg ligger 

møteplanen ute på vår nettside 

www.elverum.arbeiderparti.no og i 

papirutgaver i partisentralen. 

 

 

1. MAI 

Elverum Ap deltok på 1.mai-feiringen i 

samarbeid med LO i Elverum. Leiret 

Arbeiderlag videreførte tradisjonen med 

servering av frokost på Lille Gråberg. 

Videre var det solidaritetsgudstjeneste i 

Elverum hovedkirke. 

Hovedarrangementet ble avholdt i festsalen 

i Rådhuset, og hovedtaler var Tor Arne 

Solbakken, nestleder i LO. Appeller ved  

Christina Beck Jørgensen, Fagforbundet 

ung/LO, Magnus Stenseth, AUF, Hilde 

Mari Bjørke, leder Hedmark SV. Ute foran 

Skogsarbeiderstatuen var det bekransning 

og appell ved Ingrid Hvidsten Gabrielsen, 

Sosialistisk Venstreparti. 

Tone Sønsterud, Arbeiderpartiet, hadde 

appell i kirken. Besøk på institusjonene var 

avklart med rådmannen på forhånd og 

følgende hadde appeller: 

Ljubomir Krogsberg, Jotunhaugen  

Terje Uthus, Sætre  

Lillian Skjærvik, Moen. 

 

HEDMARK ARBEIDERPARTI 

Elverum Arbeiderparti har deltatt på 

representantskapsmøter og årsmøter.  

 

Følgende fra Elverum Ap har hatt verv i 

Hedmark Aps styre eller utvalg i 2016: 

 

Per-Gunnar Sveen, leder. I tillegg er han 

Hedmark fylkes fremste politiker som 

fylkesrådsleder. 

Margrethe Skjærbæk og Bjørn Jarle 

Rødberg-Larsen har fast plass i 

Fylkestinget.  Bjørn Jarle Røberg -Larsen er 

leder av Næringskomiteen og Magnus 

Stenseth er medlem i Landbruksutvalget i 

Hedmark Arbeiderparti.  

Jørn Øversveen er leder i valgkomiteen i 

Hedmark Arbeiderparti og forsvarpolitisk 

utvalg. Bjørn Jarle Røberg Larsen er nå 

tilsatt som fylkessekretær i Hedmark 

Arbeiderparti. 

 

MEDLEMSSITUASJONEN 

Medlemmer pr. 31.12.2016: 

Søndre Elverum:  43 medlemmer  

Leiret:                 227 medlemmer 

Østre Elverum:     58 medlemmer 

Tilsammen:         328 medlemmer  

 

AVSLUTNING 

Året sett under ett har vært preget av stor 

aktivitet, hvor det har vært behandlet mange 

store og viktige saker. Vi vil takke alle som 

har vært med og engasjert seg i 

partiarbeidet i 2016. 

 

Jørn Øversveen, leder 

Margrethe Skjærbæk, nestleder 

Bodil Nordhagen, sekretær  

Aud Jorid Warmdal, kasserer 

Ingebrigt Henningsen, studieleder 

Magnus Stenseth, styremedlem 

Terje Uthus, styremedlem 

Tor Kristian Godlien, styremedlem 

Anne  Grete Berget, styremedlem 

Ingvar Midthun, gruppeleder 

http://www.elverum.arbeiderparti.no/

